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Protokół Nr XLV/2018 

z sesji Rady Powiatu w Oławie 
odbytej w dniu 25 kwietnia 2018 r. 

w sali posiedzeń Starostwa Powiatowego w Oławie 
 
 

Przewodniczący  Rady Powiatu Józef Hołyński o godzinie 13:00 otworzył sesję i po powitaniu 
radnych i gości  oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 16 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 19 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji – listy obecności radnych oraz gości 
zaproszonych stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 
 
 

Przewodniczący  Rady Powiatu  Józef Hołyński przypomniał, iż porządek obrad dzisiejszej 

sesji przedstawia się  następująco: 
 

I. Informacja na temat porządku obrad.  

II. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Powiatu w Oławie z 28 marca br. 

III. Informacja Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Oławie z działalności za rok 2017. 

IV. Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Oławie 

dotycząca sytuacji finansowej i udzielanych świadczeń medycznych za 2017 rok. 

V. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej Sesji. 

VI. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 

1. w sprawie zmian uchwały budżetowej Powiatu Oławskiego na rok 2018, 

2. zmieniająca uchwałę Nr XLIII/237/2018 Rady Powiatu w Oławie z dnia 28 marca 

2018 r. w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru zajęć dla nauczycieli, którym powierzono stanowisko 

kierownicze, rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli, 

dla których plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego oraz 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin nauczycielom, dla których nie 

ustalono obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 

3. w sprawie wyłączenia z Zespołu Placówek Resocjalizacyjno-Socjoterapeutycznych 

w Oławie Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 3 wchodzącej w skład Młodzieżowego 

Ośrodka Socjoterapii w Oławie oraz jej likwidacji, 

4. w sprawie wyłączenia z Zespołu Szkół im. Jana Kasprowicza w Jelczu-Laskowicach 

Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych oraz jego likwidacji, 

5. zmieniająca uchwałę w sprawie założenia Zespołu Szkół im. Jana Kasprowicza w 

Jelczu-Laskowicach, 

6. w sprawie zasad reprezentacji Powiatu Oławskiego w Związku Powiatów 

Województwa Dolnośląskiego.  

VII. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

  

Przewodniczący Rady Powiatu Józef Hołyński zapytał, czy są uwagi do porządku obrad 

sesji? 
 

O udzielenie głosu poprosił starosta Zdzisław Brezdeń, który w imieniu Zarządu Powiatu 

zawnioskował o wprowadzenie do porządku obrad sesji Rady Powiatu projektu uchwały                    
w sprawie: zmiany Uchwały Rady Powiatu Nr XXXVI/185/2017 z dnia 25.10.2017 r. w 
sprawie ustalenia na rok 2018 wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu 
usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia 
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pojazdu. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie zgłoszony przez starostę oławskiego 
wniosek Zarządu Powiatu o zmianę porządku obrad sesji. 
 
Rada Powiatu w obecności 16 radnych jednogłośnie przyjęła powyższy wniosek, dokonując tym 
samym zmiany porządku obrad sesji. 
 
Z uwagi na brak dalszych uwag, przewodniczący przystąpił do realizacji porządku obrad 
informując, iż pkt VI porządku obrad sesji zostaje rozszerzony o ppkt 7. 

 

Ad II 

Przyjęcie protokołu z sesji Rady Powiatu w Oławie z dnia 28 marca br.  

Protokół został przyjęty przez aklamację. 

 

Ad III 

Informacja Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Oławie z działalności za rok 

2017. 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Oławie Ryszard Kosowicki przedstawił ww. 

informację /załącznik nr 3 do protokołu/. 

 

Radni nie zgłaszali uwag w powyższym punkcie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Łukasz Dudkowski mając na uwadze aktualną sytuację 

polityczną w jednej z gmin Powiatu Oławskiego, poprosił w imieniu Klubu radnych Prawo i 
Sprawiedliwość o zarządzenie pięciominutowej przerwy w obradach. 

 

Po przerwie przewodniczący Rady wznowił obrady i przystąpił do dalszej realizacji porządku 
obrad. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Łukasz Dudkowski poinformował o zwołaniu konferencji 

prasowej przez klub Prawo i Sprawiedliwość, która odbędzie się 26 kwietnia br. o godz.16.00 
pod siedzibą Gminy Oława.  

 

Ad IV 

Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Oławie dotycząca sytuacji finansowej i udzielanych świadczeń medycznych  

za 2017 rok. 

Zastępca Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej w Oławie – Anna Kotala przedstawiła ww. 
informację /załącznik nr 4/.  

 

O udzielenie głosu poprosił przewodniczący Rady Powiatu Józef Hołyński, który zapytał na 
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jakim etapie znajduje się obecnie wprowadzenie systemu TRIAGE w Szpitalnym Oddziale 
Ratunkowym? 

 

Zastępca Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej w Oławie – Anna Kotala odpowiedziała, iż 

aktualnie opracowywane jest zamówienie indentyfikatorów. 

 

O udzielenie głosu poprosiła radna Anna Leszczyńska, która mając na uwadze skargi 

pacjentów na jakość posiłków, zapytała czy firma cateringowa sporządzająca posiłki dla 
pacjentów przygotowuje je w oparciu o konsultacje z dietetykiem?  Ponadto zapytała, czy 
zawarta z tą firmą określa warunki nadzoru nad realizacja usługi w zakresie reklamacji oraz 
szczegółowe wymogi dotyczące jakości posiłków? 

 

Zastępca Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej w Oławie – Anna Kotala poinformowała, iż 

odpowiedź na zapytania radnej została przygotowana i zostanie przekazana radnej, a następnie 
zacytowała fragment pisma skierowanego do radnej zawierającego odpowiedź na ww. 
zapytania.  

 

Radna Krystyna Cecko zapytała, czy obiady składają się z jednego dania? Następnie radna 

zapytała iloma karetkami pogotowia dysponuje oławski szpital? 

 

Zastępca Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej w Oławie – Anna Kotala odpowiedziała, iż 

obiady składają się z jednego dania jest to na przemian zupa lub drugie danie o odpowiedniej 
kaloryczności i wartościach odżywczych przewidzianych dla obiadu dwudaniowego. W szpitalu 
została przeprowadzona kontrola SANEPIDU w zakresie żywienia pacjentów, której wyniki  
będą znane wkrótce. Odnośnie liczby karetek pogotowia, którymi dysponuje oławski szpital 
zastępca dyrektora ZOZ poinformowała, iż udzieli odpowiedzi w późniejszym terminie. 

 

Radna Krystyna Cecko poinformowała, iż pacjenci szpitala w Oławie nie są zadowoleni z 

jednodaniowych obiadów, które w ich opinii nie są wystarczające, aby zaspokoić głód.  

 

Ad 5 

 

 Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej  
Sesji. 

 

Starosta Oławski Zdzisław Brezdeń przedstawił sprawozdanie /załącznik nr 5/. 

 

O udzielenie głosu poprosił radny Przemysław Pawłowicz, który mając na uwadze pismo 

Komisji Zakładowej WZZ „Sierpień 80” w Przedsiębiorstwie Komunikacji Samochodowej S.A. w 
Oławie w sprawie wyborów kandydatów na przedstawicieli pracowników PKS w Oławie do Rady 
Nadzorczej. Ponadto radny zapytał o koncepcję budowy pomnika upamiętniającego odzyskanie 
niepodległości przez Polskę? 

 

Starosta Zdzisław Brezdeń w odpowiedzi radnemu wyjaśnił, iż Komisja Zakładowa WZZ 
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„Sierpień 80” przy PKS S.A w Oławie zgłosiła sprzeciw i zażądała unieważnienia wyborów 
przedstawicieli pracowników do Rady Nadzorczej PKS S.A w Oławie, które zostały 
przeprowadzone w marcu br. Komisja zakwestionowała wymogi stawiane kandydatom na 
przedstawicieli pracowników związane z odbyciem kursu i zdaniem egzaminu na 
przedstawiciela do rad nadzorczych. W kwestii pomnika starosta poinformował, iż projekt 
uchwały został przygotowany i poddany pod obrady Rady Powiatu na następnej sesji Rady 
Powiatu.  

  

Przewodniczący Rady Józef Hołyński ogłosił pięciominutową przerwę. 

 

Po przerwie przewodniczący Rady wznowił obrady i przystąpił do dalszej realizacji porządku 
obrad. 

 
Ad VII 
 
 Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał: 
 
1/ w sprawie zmian uchwały budżetowej Powiatu Oławskiego za rok 2017, 
 

Starosta Zdzisław Brezdeń odczytał treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński otworzył dyskusję. 
 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 19 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę XLV/242/2018 /załącznik nr 6/, 
w sprawie zmian uchwały budżetowej Powiatu Oławskiego za rok 2018. 

 

2/ zmieniająca uchwałę Nr XLIII/237/2018 Rady Powiatu w Oławie z dnia 28 marca 2018 r. w 
sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru zajęć dla nauczycieli, którym powierzono stanowisko kierownicze, rozliczania 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli, dla których plan zajęć jest różny 
w poszczególnych okresach roku szkolnego oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin nauczycielom, dla których nie ustalono obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
dydaktycznych, 

 

Starosta Zdzisław Brezdeń odczytał treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński otworzył dyskusję. 
 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 19 radnych większością głosów podjęła Uchwałę XLV/243/2018 
/załącznik nr 7/ zmieniająca uchwałę Nr XLIII/237/2018 Rady Powiatu w Oławie z dnia 28 marca 2018 
r. w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
zajęć dla nauczycieli, którym powierzono stanowisko kierownicze, rozliczania tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli, dla których plan zajęć jest różny w poszczególnych 
okresach roku szkolnego oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin nauczycielom, dla 
których nie ustalono obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, przy 18 głosach „za” i 1 
głosie „wstrzymującym się”. Głosów „przeciw” nie było. 
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3/ w sprawie wyłączenia z Zespołu Placówek Resocjalizacyjno-Socjoterapeutycznych w Oławie 
Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 3 wchodzącej w skład Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii 
w Oławie oraz jej likwidacji, 

 

Wicestarosta Bożena Worek odczytała treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński otworzył dyskusję. 
 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 19 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę XLV/244/2018 /załącznik nr 8/, 
w sprawie wyłączenia z Zespołu Placówek Resocjalizacyjno-Socjoterapeutycznych w Oławie Szkoły 
Podstawowej Specjalnej Nr 3 wchodzącej w skład Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Oławie 
oraz jej likwidacji. 

 

4/ w sprawie wyłączenia z Zespołu Szkół im. Jana Kasprowicza w Jelczu-Laskowicach Liceum 
Ogólnokształcącego dla Dorosłych oraz jego likwidacji, 

 

Wicestarosta Bożena Worek odczytała treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 19 radnych większością głosów podjęła Uchwałę XLV/245/2018 
/załącznik nr 9/ w sprawie wyłączenia z Zespołu Szkół im. Jana Kasprowicza w Jelczu-Laskowicach 
Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych oraz jego likwidacji, przy 18 głosach „za” i 1 głosie 
„wstrzymującym się”. Głosów „przeciw” nie było. 

 

5/ zmieniająca uchwałę w sprawie założenia Zespołu Szkół im. Jana Kasprowicza w 

Jelczu-Laskowicach, 

 

Wicestarosta Bożena Worek odczytała treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 19 radnych większością głosów podjęła Uchwałę XLV/246/2018 
/załącznik nr 10/, zmieniająca uchwałę w sprawie założenia Zespołu Szkół im. Jana Kasprowicza w 
Jelczu-Laskowicach, przy 18 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się”. Głosów „przeciw” nie było. 

 
6/ w sprawie zasad reprezentacji Powiatu Oławskiego w Związku Powiatów Województwa 
Dolnośląskiego 
 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński odczytał treść projektu uchwały. 
 

Wicestarosta Bożena Worek odczytała treść uzasadnienia.  

 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński otworzył dyskusję. 
 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Rada Powiatu w obecności 19 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę XLV/247/2018 /załącznik nr 
11/, w sprawie zasad reprezentacji Powiatu Oławskiego w Związku Powiatów Województwa 
Dolnośląskiego. 

 
7/ w sprawie zmiany Uchwały Rady Powiatu Nr XXXVI/185/2017 z dnia 25 października 2017 r.  

w sprawie ustalenia na rok 2018 wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu 
usuniętego z drogi oraz wysokość kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia 
pojazdu 

 
Starosta Zdzisław Brezdeń odczytał treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  
 

Przewodniczący Rady Józef Hołyński otworzył dyskusję. 
 
Z uwagi na brak pytań i uwag, przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Powiatu w obecności 19 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę XLV/248/2018 /załącznik nr 12/ 
w sprawie zmiany Uchwały Rady Powiatu Nr XXXVI/185/2017 z dnia 25 października 2017 r.                       
w sprawie ustalenia na rok 2018 wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego 
z drogi oraz wysokość kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu. 

 
 
Ad VIII 
 

                         Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

 

O udzielenie głosu poprosiła radna Joanna Kruk-Gręziak, która zapytała na jakim etapie 

jest kontrola Zespołu Szkół w Jelczu-Laskowicach prowadzona przez Komisję Rewizyjną Rady 
Powiatu w Oławie. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Mirosław Kulesza poinformował, iż w dniu 

dzisiejszym Komisja otrzymała dokumenty istotne do zakończenia kontroli, ponadto komisja 
oczekuje na jeszcze jeden dokument. W ciągu tygodnia lub dwóch komisja zakończy pracę i 
przedstawi Zarządowi Powiatu oraz Radzie Powiatu protokół z ww. kontroli. Ponadto 
poinformował, iż komisja wystosowała pismo do prezesa Klubu MOTO-JELCZ Oława radnego 
Roberta Paduli o przedstawienie wyjaśnień, jednakże do dzisiaj, mimo upływu wyznaczonego 
terminu, odpowiedź nie wpłynęła.   

 

Głos został udzielony radnemu Robertowi Paduli, który stwierdził, iż pytania z którymi 

wystąpiła Komisja Rewizyjna są jego zdaniem bardzo niestosowne i aroganckie, po czym 
powiedział, że odniesie się do nich. Radny zwrócił uwagę, iż kontrola powinna obejmować 
działalność szkoły, a nie klubu sportowego, ponieważ do kontroli działalności klubu Komisja 
Rewizyjna nie ma uprawnień.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Miarosław Kulesza zwrócił się do prezesa Klubu 

MOTO-JELCZ Oława o udzielenie odpowiedzi na zapytania Komisji. 

 

W opinii radnego Roberta Paduli zakończenie kontroli przez Komisję Rewizyjną nie jest 

uzależnione od udzielenia odpowiedzi przez radnego na zapytania, które w jego odczuciu są 
mało istotne dla sprawy. 
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Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Łukasz Dudkowski mając na uwadze konferencję 

prasową Platformy Obywatelskiej, której tematem były nagrody przyznane przez rząd Prawa i 
Sprawiedliwości, które obecnie są zwracane lub już zostały zwrócone,  zwrócił się z zapytaniem 
do radnej Anny Leszczyńskiej, czy wie w jakiej wysokości nagrodę pobrał wiceprzewodniczący 
Zarządu Powiatu Oławskiego Platformy Obywatelskiej Pan Marek Szponar i na jaką organizację 
charytatywną przeznaczył tę nagrodę?   

 

Radna Anna Leszczyńska odpowiedziała, iż po otrzymaniu stosownej informacji od Pana 

Marka Szponara odpowie wiceprzewodniczącemu Rady Powiatu na zadane pytanie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Łukasz Dudkowski poinformował, iż Pan Marek Szponar otrzymał 

nagrodę w wysokości 45 000 złotych, ponadto nagrodę w tej samej wysokości otrzymał również 
drugi wiceburmistrz startujący z Platformy Obywatelskiej – Pan Piórko, natomiast nagrodę w 
wysokości 15 000 złotych otrzymała Pani Skarbnik w Mieście Jelcz – Laskowice, która była 
szefem sztabu wyborczego - rozliczała kampanię wyborczą burmistrza Marka Szponara.   

 

Radny Franciszek Październik wyraził opinię, iż porównywanie nagród ministrów do 

nagród, które otrzymali wiceburmistrzowie i skarbnik nie ma odniesienia. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Łukasz Dudkowski mając na uwadze wypowiedź radnego 

Franciszka Października, zwrócił uwagę na sprawę nierozliczenia się przez Miasto Oława z 
budowy Szkoły Specjalnej, po czym przypomniał, iż radny Franciszek Październik uważał i 
niemalże obiecywał, że Miasto Oława dotrzyma postanowień umowy i rozliczy się z Powiatem, 
co w opinii wiceprzewodniczącego można uznać za nadużycie. 

 

Radny Franciszek Październik ad vocem zwrócił uwagę, iż sprawa wywiązania się Miasta 

Oława z umowy dotyczącej finansowania budowy Szkoły Specjalnej w Oławie toczy się 
aktualnie w sądzie, który niewątpliwie rozstrzygnie spór. 

 

W kolejności o udzielenie głosu poprosił starosta Zdzisław Brezdeń, który zacytował 

wypowiedź radnego Roberta Paduli z poprzedniej sesji Rady Powiatu zawierającej oskarżenia i 
pomówienia pod adresem dyrektora Zespołu Szkół w Jelczu-Laskowicach Pani Agnieszki Żak. 
Starosta poinformował o umorzeniu postepowania wyjaśniającego w tej sprawie przez 
Rzecznika Dyscypliny dla Nauczycieli działającym przy Wojewodzie Dolnośląskim 
(postanowienie nr 5841.7.2018). W oparciu o powyższe starosta zwrócił się do radnego 
Roberta Paduli, aby publicznie przeprosił Panią dyrektor.  

 

Radny Robert Padula zaproponował, aby poczekać do zakończenia postępowań, które są 

prowadzone w tej sprawie w różnych instytucjach i wówczas okaże się kto kogo powinien 
przeprosić. 

 

Starosta Zdzisław Brezdeń stwierdził, iż powyższe pokazuje tylko jak wygląda współpraca 

Zarządu Powiatu z Klubem MOTO-JELCZ Oława, z którym planowano tworzenie dobrej i 
ciekawej szkoły w oparciu o sport. Dalej starosta poinformował o rozmowie przeprowadzonej z 
przedstawicielami klubu, z której wywnioskował, iż szkoła klubowi tak naprawdę do niczego nie 
jest potrzebna, ewentualnie do zaopiekowania się uczniami w każdej sytuacji, zapewnieniu 
środków finansowych, nie wtrącaniu się do działań klubu, nie ingerowaniu w sposób 
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wydatkowania środków publicznych przez klub. W opinii starosty dla klubu ważne jest tylko to, 
cyt.: ”Aby lewa zgadzała się z prawą”. Zdaniem starosty takie podejście byłoby zrozumiałe w 
przypadku prowadzenia przez klub własnej działalności, przy wykorzystaniu wyłącznie własnych 
środków. Starosta powiedział o problemach wynikających ze współpracy Zarządu Powiatu z 
Klubem, które doprowadziły do upadku wspólnie realizowanego projektu. Ponadto starosta  
zasygnalizował trudności z rozliczeniem się przez stowarzyszenie z pobranych dofinansowań, 
mimo licznych wezwań ze strony Powiatu. 

 

Radny Robert Padula w kwestii  rozliczeń poinformował, iż stowarzyszenie na bieżąco 

odpowiada na pisma i składa wyjaśnienia. 

 

Wicestarosta Bożena Worek kontynuując wątek rozliczeń Klubu wyjaśniła,  iż pierwsze pismo 

dotyczące półrocznego rozliczenia prezes otrzymał 15 września 2017 r. Nie odpowiedział. 
Pismo ponaglające w tej sprawie doręczono 4 grudnia, następnie 15 grudnia, 17 i na te pisma 
prezes Robert Padula odpowiedział 24 stycznia 2018 r. 

 

O udzielenie głosu poprosił radny Przemysław Pawłowicz, który zapytał czy metalowe 

schody zamontowane przy bocznym wejściu do budynku „A” Starostwa Powiatowego przy 
Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie zostaną przebudowane? 

 

Starosta Zdzisław Brezdeń odpowiedział twierdząco. 

 

W dalszej części o udzielenie głosu poprosił radny Robert Padula, który odnosząc się do 

wypowiedzi starosty w sprawie spotkania z przedstawicielami klubu powiedział, iż odnosi 
wrażenie, że niniejsze spotkanie nie miało na celu porozumienia lecz znalezienie przez starostę 
argumentu na obarczenie klubu winą za zaistniałą sytuację. Radny zapytał starostę, czy 
ustalenia, które zostały dokonane na tym spotkaniu są nadal aktualne? 

 

Starosta Zdzisław Brezdeń odpowiedział, iż na spotkaniu ustalono, iż Klub w terminie dwóch 

tygodni przedstawi swoją propozycję zmiany spornego zapisu w umowie. Starosta zwrócił 
uwagę, iż inne propozycje zmian zapisów w umowie zaproponowane przez Klub zostały 
przyjęte przez Zarząd Powiatu. Nie do przyjęcia jest jedynie jeden z zapisów, który był 
przedmiotem odbytych rozmów. Zarząd oczekuje, iż Klub w wyznaczonym terminie 14 dni 
przedstawi nowe brzmienie tego zapisu, które będzie korzystne dla każdej ze stron umowy. 

 

Radna Joanna Kruk-Gręziak odniosła się do sposobu prowadzenia rozmowy przez 

przedstawicieli Klubu MOTO-JELCZ Oława na posiedzeniu Zarządu Powiatu, który w opinii 
radnej był niestosowny. 

 

Radny Robert Padula mając na uwadze wypowiedź radnej nie zgodził się z jej oceną. 

 

W dalszej części obrad radny Wawrzyniec Wlazło poparł wniosek starosty oławskiego                      

o wystosowanie przez radnego Roberta Padulę publicznych przeprosin wobec dyrektora 
Zespołu Szkół w Jelcz-Laskowicach.  
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Radny Robert Padula odpowiedział, iż zostało złożone doniesienie na Policję w sprawie 

fałszowania podpisów. W tej sytuacji uznał, iż z ewentualnymi przeprosinami należy się 
wstrzymać do czasu wyjaśnienia sprawy i zakończenia postępowania.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Łukasz Dudkowski mając na uwadze liczne skargi na 

funkcjonowanie Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Oławie proponował, aby 
przyjrzeć się bliżej tej sprawie. 

 

Z uwagi na wyczerpanie zagadnień przewidzianych w porządku obrad przewodniczący Rady 
Powiatu podziękował członkom Rady za udział w obradach i o godz. 15.55  zamknął 
posiedzenie Sesji.   
 

Na tym protokół zakończono. 
                                                                                                       Przewodniczący Rady Powiatu 
 
                                                                                                                 /-/Józef Hołyński 
Protokołowała: 
Magdalena Kiwak              


